
Schagen, 6 juni 2016 
 
Geachte voorzitter en leden van de commissie en geachte leden van het college,  
 
Goedenavond, mijn naam is Bert Rotteveel van Rotteveel M4 en ik wil graag namens 
Gana Invest B.V., de aanvrager van de vergunning voor Koperwiek, even kort een aantal 
punten onder uw aandacht brengen.  
 
Wij zijn sinds 2011 actief op het gebied van huisvesting arbeidsmigranten en daar 
inmiddels veel van af weten. Wij hebben begrip voor de reacties uit de buurt en weten uit 
ervaring dat verandering in eerste instantie in de woonomgeving tot ongerustheid leidt. 
Bij bijvoorbeeld de locatie Kerkstraat 110 in Wormerveer tegenover nieuwe 
appartementen was de reactie van de buurt vergelijkbaar als in Waldervaart. Uiteindelijk 
hebben wij daar toch 110 mensen gehuisvest en zijn er geen bezwaarschriften gekomen 
op de vergunning. Inmiddels functioneert het volop en zijn er tot nu toe ook geen 
klachten.  
 
Huisvesting arbeidsmigranten is in de noordkop een item wat niet alleen maar opgelost 
kan worden bij Koperwiek. In het convenant staat niet voor niets dat er 1.000 legale 
bedden gerealiseerd moeten worden. Overigens is deze locatie met 64 mensen absoluut 
geen grote locatie. De bovengrens in het door u besloten convenant is overigens 250. 
 
Bij deze ga ik in op de genoemde argumenten in de raadsmemo van 23 mei 2016:  
 
Geluidoverlast voor de buurt 
Dit punt is ook ingebracht op de informatieavond en inmiddels hebben wij besloten om 
tussen het gebouw, fietsenstalling en parkeerterrein een grote buitenruimte te creëren 
die omheind wordt door een hek begroeid met hedra.  
 
Verkeersbewegingen en parkeren 
Dit zal absoluut heel erg meevallen. Vervoer is bij Mondial goed geregeld. Mensen worden 
gecombineerd vervoerd in busjes en in de praktijk zullen er veel minder auto’s staan dan 
de landelijke parkeernorm voor arbeidsmigrantenhuisvesting aangeeft. Het aantal 
vervoersbewegingen zal dus ook lager zijn dan er destijds bij BBHD was.  
 
Beheer 
Dit is absoluut een belangrijk onderdeel bij huisvesting arbeidsmigranten en is goed 
geregeld met een beheerdersechtpaar die zowel de taal van de migrant spreekt als van 
de omgeving. Zij wonen ter plaatse en horen dus ook bij de 64 mensen.  
 
Voldoende recreatievoorzieningen 
Primair zitten de mensen het liefst op hun kamer ervan uitgaande dat het een fatsoenlijk 
ingerichte kamer is van voldoende grootte. In ons plan is er voldoende ruimte voor de 
centrale huiskamer/keuken en in de grote doorgaande hal staan recreatieve 
voorzieningen gepland (zoals ook destijds bij BBHD). De buitenruimte heb ik al 
toegelicht.  
 
Aantasting ecologische hoofdstructuur  
Dit argument gaat ons inziens niet op, want het naastgelegen water is geen onderdeel 
van de ecologische hoofdstructuur. En bovendien zouden dan de aan de andere kant van 
het water gelegen woningen en de woningen verderop ook niet in gebruik mogen zijn.  
 
Tot slot heeft de opmerking van de heer De Lange namens de buurt over dat wij de buurt 
zouden negeren mij enorm geraakt; wij houden juist altijd bij plannen voorafgaand aan 
officiële aanvragen een informatieavond zodat de buurt rechtstreeks van ons het plan 
hoort en niet via de gemeentelijke publicaties. Wij hebben ons inziens een objectief 
verslag gemaakt en dit rond gemaild naar alle mensen die daar om hadden gevraagd. Wij 
hebben geen enkele reactie gehad van mensen die opmerkingen over het verslag 
hadden.  
 
Bedankt voor uw aandacht. 	  


